

10天8晚

芬兰北极光之旅

(芬兰+瑞典+挪威)


团编号
HH/EFN/26

精心规划行程
Well Planned
Itinerary

舒适住宿
Comfortable
Accommodation

美味餐食
Delicious
Meals

精彩娱乐
Exciting
Entertainment

专业领队
Professional
Tour Leader

独家体验

- 体验从赫尔辛基到罗瓦涅米的圣诞特快列车
- 体验一次人生机会乘坐驯鹿雪橇
- 2小时哈士奇雪橇体验
- 入住一晚玻璃屋顶木屋
- 旅游解说将以英语进行,如有需要,可简单翻译成中文

第一天 出发 > 中转 > 赫尔辛基(芬兰)

机上用餐

- 集聚于国际机场, 乘搭豪华客机飞赴芬兰首都-赫尔辛基。

第二天 抵达赫尔辛基 > 罗瓦涅米

午餐, 晚餐

- 抵达后前往赫尔辛基市游览, 参观参议院广场、赫尔辛基大教堂和国家图书馆。
- 参观政府宫、赫尔辛基大学和乌斯别斯基东正教大教堂。继续参观由坚固岩石建造的Tempeliaukion教堂(外观)。在西贝柳斯纪念碑拍照留念。
- 晚餐后, 前往火车站搭乘圣诞特快夜火车前往罗瓦涅米。(2人1舱及附有厕所)

第三天 抵达罗瓦涅米 > 圣诞老人村 > 哈士奇农场

早餐, 午餐, 晚餐

- 抵达罗瓦涅米后, 送往酒店享用早餐。
- 后在前往圣诞老人村, 您将有机会从当地邮局寄出来自雪国芬兰的明信片。从那里寄出的所有明信片都会在上面贴上特殊的北极圈邮票。您可自费和圣诞老人合影。
- 领取带有您的姓名和日期的北极圈证书(含内), 以证明您已越过北极圈。
- 转移到哈士奇农场(5公里活动) - 与狗见面并近距离观察它们, 导游会为您介绍哈士奇犬的生活习性和特点, 这次旅行的高潮是乘坐狗拉雪橇。
- 拉普兰晚餐将在当地餐厅享用。
- 晚餐后, 入住酒店休息。
- 夜宿于斯坦迪克波哈霍维酒店 或同等级。*领队会带往北极光狩猎, 需要步行约15分钟。

第四天 罗瓦涅米 > 劳纳动物园 > 罗瓦涅米

早餐, 午餐, 晚餐

- 上午游览劳纳野生动物园(世界最北端动物园), 该公园由大约50种野生动物和200只个体组成。您将有机会与熊、驯鹿、狼、驼鹿、鸟类和芬兰北极熊等各种北欧和北极动物亲密接触。
- 一杯热巧克力欢迎饮品在劳纳动物园。
- 后在野生北极餐厅享用当地午餐。
- 晚上您还没有看到到北极光, 我们将为您安排一次额外的北极光狩猎之旅。这将大大增加您在这个假期看到到北极光的机会。在雪地列车上寻找北极光-穿越美丽的雪景之旅将我们带到荒野深处的小屋。在等待北极光出现的同时, 是时候享受炽热的篝火、小吃和热饮的温暖了, 所有这一切都与导游分享的古老极光故事相结合。*雪地列车的北极光狩猎。
- 夜宿于斯坦迪克波哈霍维酒店或同等级。

第五天 罗瓦涅米 > 自由活动 > 破冰船体验

早餐

- 全日自由活动。您可以参加自费活动 - 破冰船体验含午餐约350欧元/人(可调整)
- 转移到埃克斯维克(瑞典)的邮轮码头。
- 在拉普兰冰冻的波的尼亚海湾登上破冰船游轮。体验船上巨大的破冰能力, 由船上的导游带领大家从机舱一直到船长机舱。当破冰船航驶时, 冰面开始外翻, 破裂, 发出咝咝的声音。下船踏上结冰的海面, 身着特种保暖衣, 体验在北极海上漂浮。最后船长将颁发游泳证书给大家, 作为一份值得纪念的礼物。(浮冰的冻结程度与厚度视乎当时的气候条件而定。)
- 结束自费行程后返回罗瓦涅米。

第六天 罗瓦涅米 > 驯鹿农场 > 玻璃小屋 > 萨里斯凯尔卡

早餐, 午餐, 晚餐

- 在酒店享用北欧早餐后, 前往驯鹿农场, 导游将会教你关于驯鹿的所有特征。
- 乘坐传统的驯鹿雪橇(2小时)并获得驯鹿国际驾驶证。以最传统的驯鹿汤结束这次活动。
- 过后前往萨里斯凯尔卡过夜。转移到玻璃小屋(极光小屋), 作为我们的特别安排, 为您的奇迹之夜服务。被芬兰的夜空迷住, 如果幸运的话, 当您躺在床上时, 您将能够看到到北极光在您头顶闪烁。
- 夜宿于北极光村玻璃屋顶木屋或同等级。

第七天 萨里斯凯尔卡 > 希尔克内斯(挪威)

早餐, 晚餐

- 今天过境到挪威 - 希尔克内斯。抵达希尔克内斯参观雪地酒店并享用迎宾饮品。
- 傍晚在我们经验丰富的导游的带领下, 我们将乘坐雪地摩托前往西伯利亚针叶林。在我们追寻北极光的同时, 我们还将有机会看到帝王蟹是如何被捕获的。
- 我们以挪威方式供应的无限量帝王蟹来结束野生动物园之旅。
- 夜宿于希尔克内斯通酒店或同等级。*与帝王蟹野生动物园一起狩猎北极光。

第八天 希尔克内斯 > 奥斯陆

早餐, 晚餐

- 早上前往伊瓦洛机场, 搭乘短途国内航班飞往挪威首都-奥斯陆。
- 抵达后, 转移到奥斯陆市中心。其余时间自由活动。
- 晚餐后送往酒店办理入住手续。
- 夜宿于斯坦迪克波哈霍维酒店或同等级。

第九天 奥斯陆

早餐, 机上用餐

- 早餐后前往市区游览包括市政厅, 外观奥斯陆歌剧院及皇宫。
- 后送往国际机场, 乘搭客机飞返家园。

第十天 抵达家园

- 带着美丽的回忆抵达温馨的家。

旅程路线



特别体验



无限量帝王蟹

需符合条款与条规

最后确认的行程将以旅行团抵达各地后接待社安排为准, 在不可预知的情况之下, 敝社保留删改行程内容的权力, 恕不预通知。*图片仅供参考。

团费

出发日期

特别景点



圣诞老人村



10D8N AURORA LAPLAND (FINLAND+SWEDEN+NORWAY)

TOUR CODE
HH/EFN/26



精心规划行程
Well Planned
Itinerary



舒适住宿
Comfortable
Accommodation



美味餐食
Delicious
Meals



精彩娱乐
Exciting
Entertainment



专业领队
Professional
Tour Leader

EXCLUSIVE EXPERIENCE

- Experience the overnight train Santa Express from Helsinki to Rovaniemi
- Experience a once in a lifetime chance to ride on Reindeer Sledge with Reindeer Driver license is included
- Husky Sledge Experience
- 1 Night stay at Glass-Roof Aurora Cabin
- Tour commentary will be conducted in English with simple translation in Mandarin if required

DAY 4 ROVANIEMI > RAUNA ZOO > ROVANIEMI

Breakfast, Lunch, Dinner

- Morning excursion to the **Rauna Wildlife Park** (World's Northern Most Zoo) which consist of approximately 50 wild animal species and 200 individuals. You will have the chance to be in closed contact with the various Nordic and Arctic animals like bears, reindeer's, wolves, moose, birds and Finland polar bear.
- Welcome drink of **Hot Chocolate** in the **Rauna Zoo**. Local lunch at **Wild Arctic Restaurant**.
- Evening you have not seen the **Northern Light**, we will arrange an additional Northern Light hunting excursion for you. This will highly increase your chance to see the Northern Light during this holiday. Northern Light hunting - A journey through the beautiful, snowy landscape take us to a hut deep in the wilderness.
- Overnight in Scandic Pohjanhovi Hotel or similar.
- ****Northern Light Hunting by the coach.**

DAY 5 ROVANIEMI > FREE ACTIVITY > ICEBREAKER CRUISE

Breakfast

- Today Free at leisure. You may join an **Icebreaker Experience with lunch around EUR350/pax (subject to change)**
- Transfer to **Cruise Terminal at Aexlsvik (Sweden)**.
- Get on board the **Icebreaker Cruise** at the frozen sea of Sweden. Experience the massive ice breaking power at the vessel and join a guided tour that will lead you from the engine room all the way to the captain's bridge. The Icebreaker creates a pool free of ice for all adventures to experience the dark city water in flotation survival suit. The captain will present **Swim Certificates** to everyone as a memorable gift. **(The degree of frost/freezing and thickness of ice will highly depend on the current climate/weather conditions.)**
- End of the Optional tour and return back to Rovaniemi.

DAY 6 ROVANIEMI > REINDEER FARM > GLASS ROOF AURORA CABIN > SAARISKELKA

Breakfast, Lunch, Dinner

- Transfer to **Reindeer farm**, the guide will teach you about all the characteristics of their reindeers.
- Ride the traditional Reindeer Sledge (1 hour) and rewarded with a Reindeer driving licence.
- End with visit with the most traditional **Reindeer soup** will be serve.
- End of the tour and transfer to **Saariskelka**, check into the **Glass-Roof Aurora Cabin** for your night of wonder as our special arrangement.
- Be mesmerized by the Finland night sky and if you are lucky, you will be able to see the Norther Lights flashing above you as you lie on your bed.
- Overnight in Northern Light Village (**Aurora cabin 2 in a room with bathroom**)

DAY 7 SAARISKELKA > KIRKENES (NORWAY)

Breakfast, Dinner

- Cross the border and transfer to **Norway - Kirkenes**.
- Arrival at Kirkenes, inside visit of **Snow Hotel** with a welcome drink.
- Evening transfer to **Snow Mobile Base**. With our experienced guide, we will go on a **Snowmobile Safari** to the **Siberian Taiga Forest**. As we hunt the Northern lights, we will also have an opportunity to see how a **King Crab** is caught.
- We end the safari with an all you can eat **King Crab Dinner** served the Norwegian way.
- Overnight in Thon Hotel Kirkenes or similar.
- ****Northern Light hunting with King Crab Safari.**

DAY 8 KIRKENES > OSLO

Breakfast, Dinner

- Morning transfer to **Kirkenes Airport** for your domestic flight to the capital of **Norway - Oslo**.
- Upon arrival, transfer to Oslo city center. The rest of the day is free at own leisure.
- After dinner transfer to hotel for check in.
- Overnight in Scandic Fornebu Hotel or similar.

DAY 9 OSLO > TRANSIT > HOME

Breakfast, MOB

- After breakfast, city orientation tour which included **Oslo City Hall**, visit to **Oslo Opera House**, **The Royal Palace**.
- Transfer to the airport for your return flight back home.

DAY 10 ARRIVE HOME

- We hope you had enjoyed your holidays and we look forward to see you again.



TERMS & CONDITIONS APPLIED

The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice. * All pictures shown are for illustration purpose only.

TOUR FEES

DEPARTURE DATE

SPECIAL ATTRACTIONS

